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DENEKAMP/OOTMARSUM …Tot het
laatste moment blijft het span-
nend voor Rob Engbers. Wordt hij
(opnieuw) lid van Provinciale Sta-
ten of valt hij net buiten de boot.
Engbers staat op de tiende plaats
en zijn partij krijgt, naar het zich
laat aanzien elf zetels in de Staten.
Dus zo te zien niets aan de hand.
Maar..., zijn illustere partijgenoot
Pieter van der Vinne uit Tubber-
gen (nummer 31 op de lijst) is met
voorkeursstemmen gekozen, dus
Engbers schuift op naar positie 11.
En dan mag er niets mis gaan met
de verdeling van de restzetels.
Ootmarsummer Engbers maakt
zich er niet zo druk om. Hij is im-
mers al een beetje gepokt en gema-
zeld in de provinciale politiek. Van
2003 tot medio 2006 maakte hij al
deel uit van Provinciale Staten.
Toen hij wethouder kon worden
van de gemeente Dinkelland gaf
de oud-Denekamper zijn lidmaat-
schap op, omdat daarover binnen
de partij afspraken zijn gemaakt.
Nu is Engbers weer vrij en wil hij
graag weer een termijn van vier
jaar op het pluche in Zwolle. ŒPoli-
tiek blijft een uit de hand gelopen
hobbyŽ, zegt Engbers. Maar in zijn
achterhoofd houdt hij ongetwij-
feld rekening met de mogelijkheid
dat er weer eens wat leuks voorbij
komt, zoals toen dat wethouder-
schap van Dinkelland. En dan is

het natuurlijk goed om aan het po-
litieke venster te zitten.

Wie ook graag zijn intrede zou wil-
len doen in het provinciehuis is de
Oldenzaler Herman Pieper. Hij
staat nummer negen op de lijst
van de VVD. Deze partij doet het
ook in de provincie Overijssel uit-
stekend en stijgt volgens de inoffi-
ciële telling van zes naar acht ze-
tels. Dat betekent dat Pieper te
kort komt. Maar hij kan toch een
zetel bemachtigen op het moment
dat de VVD weer in het college
van GS komt en lijsttrekker Job
Klaasen weer gedeputeerde wordt.
Pieper: ŒEn ik ga er eerlijk gezegd
wel vanuit dat de VVD in het colle-
ge komt, dus ik ben er blij mee.
Natuurlijk wel afhankelijk van de
voorkeurstemmen, waarvan ik er
in Oldenzaal overigens ook 1000
heb gekregen, een mooi aantal. Ik
denk in elk geval dat ik als Staten-
lid het nodige kan betekenen op
de gebieden van vervoer, verkeer
en natuurlijk ook het goederen-
treinverkeer.Ž Al met al vindt Pie-
per (62) het een mooie nieuwe uit-
daging na zijn periode van 8 jaar
als raadslid en 8 jaar als wethou-
der in Oldenzaal.

Iedereen schuift dan een plaatsje
op. Ook de Denekampse Jeanette
Rikkink, die op nummer tien
staat. ŒMet de VVD in het college
hoeft ons maar een restzetel toe te
vallen en ik ben gekozen. Zo niet,
dan ben ik eerste reserve en komt
mijn kans misschien nogŽ, zegt
Rikkink opgewekt.
Noord00st-Twente is verder niet
vertegenwoordigd in Provinciale
Staten. Bij de PvdA staan welis-
waar drie mensen uit deze regio
op de lijst, maar ze nemen onver-

kiesbare posities in. Pauli Mohr uit
Oldenzaal is met een twaalfde
plaats de hoogst geklasseerde kan-
didaat bij de PvdA, die negen ze-

tels in de Staten heeft en houdt.
Sjoerd Geissler uit Losser is vijf-
tiende op deze lijst en Mariska van
der Lied uit Oldenzaal achttiende.

Ten opzichte van de Statenverkie-
zingen in 2007 leverde het CDA in
Dinkelland ruim 24 procent van de
stemmen in. De grootste daling in
het land. Dat werd woensdagavond
laat zelfs door de NOS gemeld tij-
dens de speciale verkiezingsuitzen-
ding op tv. Voorzitter Jan Meinders
van de afdeling Dinkelland is niet
erg onder de indruk. Hij is ook niet
geschrokken van de terugval van
de partij, omdat die er heel anders
uitziet als er een vergelijking
wordt getrokken met de Tweede
Kamerverkiezing vorig jaar. ŒDan
hebben wij zelfs licht gewonnenŽ,
zegt Meinders in een toelichting.
ŒHet is dus allemaal niet zo drama-
tisch als men doet voorkomen. Dat
we het resultaat van 2007 niet zou-

den kunnen evenaren wisten we
van te voren. Toen had Jan-Peter
Balkenende zijn glorietijd en dat
straalde toen op de verkiezingen
af.Ž Meinders vindt dat zijn partij
in Overijssel een goede campagne
heeft gevoerd. De komst van enke-
le politieke kopstukken zoals staats-
secretaris Henk Bleker naar Agelo
en minister Marja van Bijsterveld
naar Noord-Deurningen heeft vol-
gens Meinders ook geholpen. ŒWij
hadden daar bij het partijbestuur
speciaal aandacht voor gevraagdŽ,
aldus Meinders, Œde opzet is ook
veranderd omdat verkiezingsbij-
eenkomsten oude stijl niet meer
scoren.Ž De afdelingsvoorzitter is
al met al •redelijk tevreden• over de
verkiezingsuitslag.

BARDEL …Bij een boer in de buurt-
schap Bardel net over de grens bij
De Lutte heeft een onbekende Ne-
derlander zo•n 120 oude banden ge-
dumpt bij een landbouwer. Die zag
dat het aantal oude banden bij zijn
voerkuil ineens enorm was ge-
groeid. Onderzoek wees uit dat de
banden afkomstig waren van een
bandencentrum uit Nordhorn. De
eigenaar vertelde de politie dat hij
de banden juist tegen een vergoe-
ding had meegegeven aan een Ne-
derlander. Die wilde kennelijk wel
de vergoeding en niet de banden.
Omdat de dader onvindbaar is
draait de ondernemer uit Nord-
horn op voor de afvoerkosten.

ROSSUM …Na de sensationele zeges op Twente•05 en Rivo in de vorige
ronde hopen de A-meiden van Rosstars opnieuw te kunnen stunten in
de strijd om het open clubkampioenschap. De ploeg uit Rossum doet
morgen (zaterdag) mee aan de halve finales in Ootmarsum.

ŒHet is heel knap dat we dit bereikt hebben. De plek in de halve finale
hebben we afgedwongen door in de vorige ronde verrassend van hoger
spelende clubs te winnenŽ, zegt trainster Bonnie Leussink van Rosstars.
Haar ploeg neemt het in De Schalm achtereenvolgens op tegen de leeftijd-
genotes van Set Up•65, EVV, Olhaco en Smash.

ŒDie laatste drie ploegen ken ik niet. Ik heb geen idee hoe goed ze zijn.
De meest interessante wedstrijd spelen we aan het begin. Om 10 uur be-
ginnen we tegen Set Up•65. Die wedstrijd willen we heel graag winnenŽ,
zegt Leussink, die een sterke lichting onder haar hoede heeft. Twee jaar
geleden bereikte een deel van de spelersgroep al eens de halve finale van
de open clubkampioenschappen voor de B-jeugd. ŒWe hebben nu weer
een goede ploeg. Alle posities zijn sterk bezet. Maar over onze kansen
kan ik weinig zeggen. Want de meeste tegenstanders ken ik nietŽ, aldus
Leussink. Na de poulewedstrijden strijden de nummers één en twee uit
de twee poules iets na vijven in de kruisfinales om een plek op het eind-
toernooi.

BEUNINGEN …Mark Zanderink (26)
kwam gisteravond in café •t Sterre-
bos in Beuningen tevoorschijn als
derde Prins van carnavalsvrienden
De Valappels in Beuningen. Zande-
rink runt samen met zijn broer het
gelijknamige grondverzet- en trans-
portbedrijf.

Als Adjudant koos hij Collin Tim-
merman (22), die werkzaam is bij
tuincentrum John Kuipers in De
Lutte. Het motto van de twee nar-
ren is: •Noe de kraan en de dann op-
sied, veur oons begint de carnavals
tied•.

Vanwege het overlijden van ere-
voorzitter Tonnie Morsink zal car-
navalsvereniging De Markloawen
vanavond (21.00 uur) een sober pro-

gramma hebben met het aanbie-
den van de wagen in de Thor-
beckestraat. De kapel zal niet spe-
len en het feest is geschrapt.

LATTROP -Hij genoot met volle teu-
gen. Voor het eerst in jaren hoefde
Huub Arends niet aan het werk
maar liet hij als markies van de
Droadneggel en Schupp•ndrieters
helemaal vooraan in zijn eigen
Gasterij De Smid het Lattropper
gala voorbij komen. Gisteravond
voor het eerst en vanavond nog

eens. De markies stelde vast dat
het gala klonk als een klok. Ofwel;
waar een klein dorp groot in kan
zijn. Weken, soms maanden wa-
ren ze bezig geweest met hun bij-
dragen, maar gisteravond kregen
ze de welverdiende waardering.
Martin Kuipers bijvoorbeeld die
als Arie Aait Vedan met veel

smaak verhaalde over zijn ervarin-
gen als internationaal chauffeur.
En Rob Arends als trainer-coach
van een veteranenelftal. Irma Te-
ders en Gerda Benerink bespraken
als (b)engelen op het toneel de
dorpspolitiek. Verrassend was ook
het zangnummer van Iris Groene-
veld en Jimmy van Ingen.

DENEKAMP …Het Denekamps Man-
nenkoor heeft een goed jaar achter
de rug. Dat bleek tijdens de recent
gehouden jaarvergadering. Diverse
optredens en een gezonde finan-
ciële huishouding bracht de verga-
dering er toe om de contributie
voor het komende jaar niet te ver-
hogen. De aftredende bestuursle-
den Henk Damink (tweede voor-
zitter), Henk Gringhuis (penning-
meester) en Jan Koekkoek (alge-
meen adjunct) werden allen voor
een periode van drie jaar in hun
functie herkozen.
Het DMK zet het komende jaar in
op het 50-jarig bestaan dat in 2012
gevierd zal worden. Een speciaal
in het leven geroepen werkgroep
organiseert diverse activiteiten zo-
als een feestavond, receptie en een
driedaags uitstapje in het najaar.
Ook is er een jubileumconcert vol-
gend jaar.

Markies geniet in eigen huis van gala

Goed jaar voor
Denekamps
Mannenkoor

Jan Meinders •redelijk tevreden•

120 oude banden
bij boer gedumpt

Sober aanbieden wagen De Markloawen

Rosstars naar halve finales

OLDENZAAL …Paul Scholten en
Erik Richters mogen van de Pro-
vincie een subsidie verwachten
van dertigduizend euro voor de
oude weverij van Gelderman. Het
tweetal heeft de oude fabriekshal
aangekocht nabij de tunnel in de
Spoorstraat. Ze willen het monu-
mentale pand in ere herstellen en
er diverse kantoren onderbrengen.
ŒDe subsidie is alleen bestemd
voor het maken van een transistie-
planŽ, legt Scholten uit. Hierin is
omschreven welke mogelijkheden
er zijn voor de invulling van het
bestemmingsplan. De onderne-
mer hoopt daarnaast extra subsi-
die te verkrijgen voor de financie-
ring van de bouw: ŒMaar eerst
moeten de plannen worden ge-
maakt. Daarna gaan we bekijken
of we meer subsidie kunnen aan-
boren.Ž Het duo maakt eveneens
gebruik van de HMO (Herstructu-
reringsmaatschappij Overijssel),
die een aantrekkelijke geldlening
verschaft voor de herstructurering
van oude bedrijventerreinen.
Carry Abbenhues, gedeputeerde
voor Economie, Toerisme en Ar-
beidsmarkt in Overijssel, en wet-
houder Frits Rorink gaven gister-
middag het startsein voor de her-
ontwikkeling van de locatie en de
renovatie van de oude fabriek. Ro-
rink: ŒWe zijn enthousiast dat er
initiatiefnemers zijn die het pand
willen herstellen, zodat het behou-
den blijft voor Oldenzaal.Ž ŒMaarŽ,
voegt hij er aan toe, ŒWe laten niet
alles toe. Er komen bijvoorbeeld
geen café•s of supermarkten in het
pand.Ž
Scholten en Richters hopen over
twee jaar het project af te ronden.
Zij nemen dan met hun eigen be-
drijf SMO= (spreek uit: SOM) in-
trek in het pand. Onlangs werd al
bekend dat Impulse Info Systems
zich gaat vestigen in een pand
naast de oude fabriek.

•Groene• jongens
aan het roer

Kandidaten zitten in spanningSubsidie
voor
renovatie

PROVINCIALE STATENRed ik het wel of red ik het niet....GELDERMAN

Met bloedend hart.....

Vanaf het jaar dat ik mocht stem-
men, stemde ik rood: PvdA. Oók

toen men wat •minder aardig was•.
En nóg is het mijn club, mijn par-
tij. Want er is nog zo waanzinnig
veel te verbeteren voor mensen die
onder liggen. Maar op 3 maart heb
ik gezondigd. Ik heb gestemd op
Yuri Ankone. Niet omdat ik mijn
politieke koers verlegd heb maar
omdat hij, als énige in de gemeen-
teraad, laat merken dat hij zich be-
kommert en zorgen maakt voor
het zo geplaagde Dierentehuis.
Voor de opgevangen dieren én de

mensen die zich zeven dagen in de
week, soms 24 uur per dag, bezig
houden met de zwervers.
Waarvoor mijn dank. Hij begrijpt
de kreet: •De kwaliteit van onze be-
schaving wordt mede bepaald door
de wijze waarop wij met onze die-
ren omgaan.• Van alle andere politi-
ci hoor of zie je weinig uit kennelij-
ke angst voor •kiezersopstand•.

Ruud Zuidhoek
Oldenzaal

Storm loopt het nog niet bij
de nieuwe basketbalclub
The Classics. Maar een jaar
na de oprichting is Wou-

ter Keizer al blij dat er één team ge-
formeerd kan worden. De vereni-
ging uit Oldenzaal heeft nu tien
spelende leden. Het tiental wil na
de zomer in de competitie van
U20 (onder twintig jaar) mee-
doen.

Aan de wieg van de nieuwe vereni-
ging staan Keizer en Jurre van den
Top. Zij besloten vorig jaar de bas-
ketbalclub op te richten. ŒWe wis-
ten dat er in Oldenzaal meer jon-
gens wilden basketballen. Maar in
deze plaats was geen club. Wie wil-
de basketballen, moest naar En-
schede, Hengelo of Tubbergen.Ž
Op de eerste open trainingsavond
namen enkele belangstellenden
een kijkje. Onder hen Niels Poort-
huis, een oud-speler van het opge-
doekte Goldfingers. ŒHij was en-
thousiast en wilde onze trainer
worden. Ook kwamen er jongens
die wilden basketballen. We heb-
ben inmiddels een groep van tien
spelers.Ž

Het tiental komt wekelijks bij el-
kaar om te trainen in de sportzaal
van de school De Bongerd. Aan de
competitie deden ze niet mee.
Daar waren ze nog niet aan toe.
ŒWe moesten eerst beter op elkaar
ingespeeld raken. Voor de competi-
tie waren we nog niet goed ge-
noegŽ, weet Keizer. Nu denkt hij
dat de ploeg er wel klaar voor is.
Er is vaak getraind. Bovendien wil
hij binnenkort oefenwedstrijden
spelen. ŒDat hebben we nog niet
gedaan. Ik hoop dat we na deze
competitie nog drie duels kunnen
regelen tegen bijvoorbeeld Ton-
ego•65, Twente Buzzards of Jug-
glers.Ž Voor de jonge vereniging
was het in het eerste jaar behel-
pen. Hesjes waren er niet en bal-
len moesten de spelers zelf meene-
men van huis.
ŒWe trainden met ballen waarmee
we ook buiten spelen. We hebben
zelfs nog met plastic ballen ge-
traind.Ž Maar dat hoeft niet meer.
Dankzij een gift van het Boeskool-
fonds konden de basketballers vori-
ge maand twaalf nieuwe ballen,
hesjes en een ballenpomp aan-
schaffen. Inmiddels is er ook con-
tact met een gemeente-ambtenaar,
die voor de jongens op zoek gaat
naar een geschikte hal waarin de
competitieduels gespeeld kunnen

worden.
Keizer is blij dat de club in de stei-
gers staat, maar er is nog veel werk
aan de winkel. Als het aan hem

ligt, wordt de vereniging groter.
Hij mikt daarbij vooral op de
jeugd. ŒHet zou al mooi zijn als de
club er elk jaar een team bij krijgt.

We hebben al de nodige plannen
om meer kinderen te interesseren
voor basketbal.Ž
The Classics is onder meer van
plan om basketbalclinics te geven
tijdens gymlessen op basisscholen.
Bovendien is er op vrijdag 18
maart een basketbaldag in De
Kolk. Kinderen van vier basisscho-
len in Oldenzaal krijgen die dag
training en kunnen kijken hoe ge-
oefende basketballers spectaculaire
dunkacties maken. ŒWe hopen dat
ze enthousiast raken. Ik vind het
voor de club het belangrijkst dat
we naar de jeugd kijken. We wil-
len uiteindelijk meer jeugdteams
en zijn nog niet bezig met een se-
niorentak. Senioren worden wij
vanzelf over enkele jaren.Ž

lezers schrijven

BRIEVEN

Wouter Keizer en Jurren van den Top, de oprichters van The Classics. foto Emiel Muijderman

Brieven (niet langer dan 200
woorden) richten aan:
De Twentsche Courant Tubantia
Postbus 183, 7500 AA Enschede
of lezers@tctubantia.nl

� De hoofdmacht van Quick•20
komt dit carnavalsweekeinde in ac-
tie. Morgenmiddag is op sportpark
Vondersweijde JVC Cuijk te gast.
Het duel in de topklasse begint om
klokslag 14.00 uur.

regiosport
Heeft u tips?Bel 054 157 32 10 of mail oldenzaal@tctubantia.nl

zaterdag 5 en zondag 6 maart |  11.00 - 16.00 uur

arcus on tour
bad bentheim (duitsland)
uw tweede (t)huis op toplocaties

+31 (0)118 - 641 500 | www.arcusresorts.nl/tct

Geïnteresseerd in een tweede huis?

Arcus Resorts is bij u in de buurt op 

Roompot Ferienresort Bad Bentheim.

Onze specialisten informeren u graag 

over het complete aanbod nieuw en

bestaand recreatief vastgoed en de 

diverse (Þ nancierings)mogelijkheden.

Wij presenteren u o.a.:
€ Noordzee RŽsidence Cadzand-Bad
€ Residence Klein Vink, Arcen
€ Residence Wijngaerde, Domburg
€ Ferienresort Bad Bentheim

Uitstekende 
verhuurmogelijkheden

beleggen in recreatief 

vastgoed al vanaf 

€ 27.500,- eigen vermogen

The Classics klaar voor debuut

Rob Engbers (CDA)Herman Pieper (VVD)

Hoogheid Mark. foto Marcel Morsink

•De Vier Toppers van Lattrop• geven een perfecte show op de gala-avond van Droadneggel en Schupp•ndrieters.
 foto Toma Tudor

Noordoost-Twente is met
slechts een paar mensen verte-
genwoordigd in Provinciale Sta-
ten. CDA•ers Pieter van der Vin-
ne zag zijn voorkeursactie verras-
send slagen en Rob Engbers
haalt het pluche net. Herman
Pieper (VVD) wacht nog af.

Sportagenda

O L D E NZ A A L

De eerste financiële bijdrage
voor de renovatie van de oude
Geldermanfabriek is binnen. De
provincie stelt dertigduizend eu-
ro beschikbaar voor de ontwik-
keling van de plannen. Gisteren
werd het startsein gegeven voor
het project.


